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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 26. marts 2009 
stillet følgende spørgsmål nr. 289 (Alm. del) som hermed besvares.

Spørgsmål 289:

”Vil ministeren i forlængelse af ministerens besvarelse af spørgsmål S 1741 og 1742 
redegøre for, i hvilke enheder der har været ansat for mange mennesker i 
Fødevarestyrelsen?”

Svar:

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der har oplyst følgende;
  
Det er ikke muligt at pege på bestemte enheder, men generelt kan det anføres, at der har 
været et merforbrug i regionerne.
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